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درخواست نماینده  جمهوریخواه از 
»بایدن« برای تحریم المپیک 

تسنیم: نماینده جمهوریخواهان در کنگره آمریکا 
خواهان تحریم المپیک ۲۰۲۲ توسط رئیس جمهور 
این کشور شد. »جان کاتکو« با ارسال نامه ای به »جو 
بایدن« رئیس جمهور آمریکا از او خواست تا المپیک 
زمستانی ۲۰۲۲ در چین را به دلیل اقدام های این 
کشور در قبال اویغورها تحریم کند. نامه این نماینده 
جمهوریخواه به کاخ سفید ارسال شده است. جان کاتکو 
معتقد است که اقدام های دولت چین علیه اویغورها 
مغایر ارزش های ایالات متحده و متحدانش در سراسر 
جهان بوده و جو بایدن باید المپیک زمستانی ۲۰۲۲ 
را تحریم کند. المپیک زمستانی ۲۰۲۲ در شهر پکن 

برگزار خواهد شد.

خارج ازمستطیل سبز

 مصدومیت 
»بیرانوند« جدی نیست

سایت »فوتبال نیوز« بلژیک خبر داد که 
آنتورپ منتظر بازی برگشت پنجشنبه در 
لیگ اروپاست تا بتواند ماموریت خود را مقابل 
گلاسکورنجرز تکمیل کند. آنتورپ در بازی 
رفت با نتیجه 4 بر 3 شکست خورد و اکنون 
در بازی برگشت کار سختی دارد. سرمربی 
آنتورپ در این بازی به غیر از نتیجه مشکل 
دروازه بانی دارد. علیرضا بیرانوند باردیگر 
نتوانست رضایت بخش عمل کند و دوباره 
در بازی اخیر مصدوم شد. احتمال دارد این 
دروازه بان چند هفته از میادین دور باشد. 
تنها گزینه روی میز سرمربی آنتورپ »دی 
وولف« است. اما این دروازه بان ۲3 ساله در 
بازی با بروژ در جام حذفی نتوانست عملکرد 
قابل قبولی را داشته باشد. خبر خوب این است 
بوتز دروازه بان اول آنتورپ اولین تمرینش را 
انجام داد ولی حضور در بازی پنجشنبه برای 
او خیلی زود است. با بازگشت بوتز مشکل 
دروازه بانی آنتورپ به پایان می رسد. اما مشکل 
اصلی بازی پنجشنبه مقابل گلاسکورنجرز 
است. هنوز نوع مصدومیت بیرانوند مشخص 
رسیده  که  اطلاعاتی  طبق  ولی  نیست 
مصدومیت بیرانوند جدی نیست و روزبه روز 
ارزیابی می شود تا تصمیم گرفته شود که او 
می تواند به همراه تیم به اسکاتلند برود یا نه. 
در صورت نرسیدن بیرانوند برای این بازی 
وولف از ابتدا در ترکیب آنتورپ قرار می گیرد. 

خـــبر

د یـــد گــاه

نیم فصل اول لیگ برتر به پایان رسیده است. به نظرم برگزاری 
مسابقات در این شرایط خوب است. در این روزها عده ای با تماشای 
فوتبال سرگرم و شاد می شوند من از افرادی که با سختی بازی ها را 
برگزار کردند تشکر می کنم. نباید توقع داشته باشیم که کیفیت 
بازی ها بالا باشد. 4 نماینده فوتبال کشورمان از تهران و شهرستان 
در بالای جدول هستند. تیم های مس رفسنجان و آلومینیوم در 
اولین حضور خود در لیگ برتر نتایج خوبی گرفتند. درباره قهرمانی 
پرسپولیس در نیم فصل اول لیگ برتر فوتبال باید گفت تیم پرسپولیس 
به قهرمانی باور دارد. کسب 4 قهرمانی پشت سرهم به سرخپوشان 
اعتمادبه نفس داده است. گل محمدی تیم متحد و یکپارچه ای را 
تشکیل داده است و بازیکنان با ذهنیت پیروزی به زمین مسابقه 
می روند. جایگاه تیم ها در جدول رده بندی تغییر می کند و این موضوع 
غیرطبیعی نیست. طرفداران استقلال توقع دارند که این تیم قهرمان 
شود، چون آنها می بینند که پرسپولیس رقیب دیرینه آنها 4 سال 
متوالی قهرمان شده است. به هرحال استقلالی ها انتظار بالایی از تیم 
خود دارند به همین علت واکنش تندی به نتایج این تیم می دهند. 
به هرحال ۱۵ بازی دیگر هنوز باقی مانده است. تغییرات و تعویض های 
فراوان در فوتبال طبیعی است. نمی خواهم اظهارنظر کنم، چون این 
کار باعث تضعیف استقلال می شود. به نظرم اگر استقلال ثبات داشته 
باشد، به طورحتم می تواند به صدرجدول برسد.  سپاهان هم تیم 
ریشه داری است و ۵ بار قهرمان لیگ برتر فوتبال شده و یکبار هم در 
مسابقات جام باشگاه های جهان شرکت کرده است. این تیم اصفهانی 
پشتوانه اقتصادی خوبی دارد. نویدکیا مربی نجیبی است که مردم 
استان اصفهان پشت او هستند. نویدکیا در ایران هم از محبوبیت 
خاصی برخوردار است. باتوجه به امتیاز تیم ها در جدول، تیم های 
بالای جدول به هم چسبیده اند و زمانی که فاصله زیاد شود در آن 
صورت مشخص می شود که کدام تیم ها شانس قهرمانی بیشتری 
دارند.  تراکتور شرایط خوبی ندارد. این تیم در بازی های نیم فصل اول 
موفق نبوده است. خطیبی اهل تبریز و مربی بومی محسوب می شود و 
شناخت خوبی از تراکتور دارد.  مسعود شجاعی بازیکن – مربی بود و 
تراکتوری ها در مقطعی مربی نداشتند از شجاعی خواستند تا هدایت 
این تیم را برعهده بگیرد. به نظرم مربی تراکتــور باید ثابت باشد تا 
بتواند به درستی کار کند. نتایج نویدکیا هم در سپاهان خوب بــوده 
و رحمتی هم نتایج متوسطی با تیم شهرخودرو گرفته است. من از 
عملکرد تیم های تازه واردی مثل مس رفسنجان و آلومینیوم اراک 
خیلی تعجب کردم، چون این ۲ تیم نتایج خوبی گرفتند و جرقه های 
فوتبال ایران را روشن کردند. بازیکنان جوانی همانند قائدی و عبدی 

موثر بازی کردند و گل های حساسی به ثمر رساندند.

نگاهی  فنی  به  نیم   فصل    اول  لیگ 

    پله
»پله« بدون ویلچر قادر به حرکت کردن نیست و برای 
حضور جلوی دوربین نیز از »واکر« استفاده می کند که 
این بیانگر اوضاع نامطلوب این ستاره بزرگ است. پله در 
گذشته تحت عمل جراحی مفصل ران قرار گرفته بود، اما  

روند بهبودی او طبق برنامه پیش نرفته است.

            زلزله زدگان
باشگاه خیبر خرم آباد در دیدار با شهیدقندی  یزد با 
مردم زلزله زده سی سخت همدردی می کند. تیم فوتبال 
خیبرخرم آباد که یکی از باشگاه های حاضر در لیگ 
دسته اول به حساب می آید، چهارشنبه در مرحله سوم 

جام حذفی نخستین مسابقه خود را انجام می دهد.

        گفت وگو
در تمرین تیم پرطرفدار تبریزی، مسعود شجاعی کاپیتان 
تراکتور که پس از جدایی علیرضا منصوریان هدایت تراکتور 
را برعهده داشت، با خطیبی به گفت وگو پرداخت. خطیبی 
و شجاعی که رابطه خوبی با یکدیگر دارند در مورد مسائل 

مختلف به بحث و تبادل نظر پرداختند.

ت
شــ

س نو
عک

با پایان گرفتن نیم فصل اول رقابت های لیگ برتر 
عملکرد داوران از سوی کارشناسان مورد بازبینی 
قرار می گیرد. محمد فنایی، کارشناس داوری 
کشورمان در این خصوص صحبت کرد. وی اعتقاد 
دارد دستمزد کل داوران به قرارداد یک بازیکن 
معمولی لیگ برتر نمی رسد، اما متاسفانه حقوق آنها 

یکسال است که پرداخت نشده است..
 نظر شما درباره عملکرد داوری  در نیم فصل 

اول لیگ برتر چیست؟
 متاسفانه در یکسال اخیر فدراسیون فوتبال دچار 
آشفتگی بود که باعث تغییرات زیاد و نبود ثبات کافی 
در کمیته داوران و دپارتمان داوری شد و حتی بر 
قضاوت های داوران نیز اثر گذاشت. امسال تعداد 
زیادی داور به چرخه لیگ برتر فوتبال وارد شدند 
که کار مثبتی است؛ اما باید این داوران در لیگ های 
پایین تر تجربه بیشتری کسب کنند و بعد وارد 
لیگ برتر فوتبال شوند؛ در غیر این صورت به عملکرد 
داوری لطمه وارد می شود و کمیته داوران و دپارتمان 
باید تلاش کنند تا داوران به پختگی و تجربه لازم 

برای قضاوت لیگ برتر برسند.
 غیبت هواداران چه تــاثیری بــر عملکرد 

داوران داشته است؟!
با نبود هواداران فوتبال در ورزشگاه ها به علت شیوع  
کرونا، تلقی می شد که فشار و استرس بر داوران 
کاهش پیدا کند و اشتباهات داوری کم شود؛ اما در 
هفته های ابتدایی لیگ برتر شاهد اشتباهات داوری 
فاحشی در بازی ها بودیم. بعضی از تیم ها از این 
مساله صدمه دیدند که به نظرم باشگاه ذوب آهن و 
چند تیم دیگر بیشترین لطمه را دیدند، اما در ادامه 
روند قضاوت ها بهبود پیدا کرد و همیشه معتقد 
هستم تیم ها از داوری هم متضرر و هم منتفع 

می شوند.
 VAR نظر شما در مورد استفاده از سیستم 

چیست؟
مدیریت داوری کشور باید انسجام و ثبات لازم را 
داشته باشد تا داور ها براساس شایستگی و توانایی 
خود برای قضاوت مسابقات انتخاب شوند. سیستم 
VAR می تواند بسیاری از مشکلات داوری ما را حل 
کند، اما با توجه به مشکلات مالی فدراسیون فوتبال، 
VAR به این زودی وارد کشور نمی شود؛ چرا که 
بسیاری از ورزشگاه های کشور سخت افزار و نرم افزار 
VAR را ندارند و این عامل باعث می شود تا چندین 
سال دیگر هم شاهد استفاده از VAR در فوتبال 

کشورمان نباشیم. 
 دستمزد داوران هم ظاهرا پرداخت نشده 

است!
 دستمزد کل داوران به قرارداد یک بازیکن معمولی 
لیگ برتر نمی رسد، اما متاسفانه حقوق آنها یکسال 
است که پرداخت نشده و این در حالی است که روی 
لباس داوران تبلیغات وجود دارد، اما چیزی از این 

حامی مالی عاید داوران فوتبال نمی شود.

گفــت و گــو

آرمــان ملــی- حمیـد شجاعی: شاید زمانی که علی کریمی، 
فوتبالیست مشهور دیروز و پیشکسوت خبر ساز امروز در شامگاه ۲۵ 
بهمن 96 در برنامه 9۰ مقابل محمد رضا ساکت، دبیرکل وقت فدراسیون 
فوتبال قرار گرفت و انتقادات تندی را به مدیران و ساختار فوتبال کشور 
وارد کرد، کسی فکرش را هم نمی کرد که روزی بخواهد برای انتخابات 
ریاست فدراسیون فوتبال ثبت نام کند. اما ۱9 دی ماه سال جاری وی به 
عنوان نامزد ریاست فدراسیون فوتبال ثبت نام و مهدی مهدوی کیا را هم 
به عنوان نایب رئیس خود تعیین کرد. هر چند در این میان صحبت  هایی 
مبنی بر عدم تایید صلاحیت وی مطرح شده اما نتایج احراز صلاحیت ها 
نشان داده است که کریمی وارد رقابت های انتخاباتی خواهد شد. زمان 
گذشت و موقع مناظره نامزدها فرا رسید. در این راستا انتظار می رفت 
کریمی که بارها در خصوص بحث فساد در فوتبال و عدم مدیریت صحیح 
اظهار نظر کرده بود این بار نیز در مقام منتقد نوک پیکان حملات خود را به 
سمت مدیریت فعلی بگیرد اما روند به نحو دیگری پیش رفت. پس از آنکه 
چهارشنبه هفته گذشته مدیر گروه ورزش شبکه 3 سیما از همه نامزدها 
برای حضور در برنامه فوتبال برتر جهت مناظره پیرامون مسائل فوتبال 
کشور و مدیریت آن دعوت کرد، علی کریمی در نامه ای اداری خطاب به 
فضلعلی، مدیر گروه ورزش این شبکه انصراف خود را از حضور در این برنامه 
اعلام کرد و نوشت: » احتراما به آگاهی می رسانم اینجانب علی کریمی، 
نامزد تصدی سمت ریاست فدراسیون فوتبال سال هاست نقاط ضعف 
فوتبال ایران و راه های برون رفت از بحران فعلی فوتبال کشور را در قالب 
مصاحبه های مختلف بیان کرده ام و اکنون حضور در یک برنامه ضبط شده 

تلویزیونی و مناظره با سایر کاندیداهای محترم را به صلاح فوتبال کشور 
ندانسته و آن را بیشتر نمایشی می بینم.« پس از آن بود که این رویکرد 
وی بازتاب های گسترده ای یافت و صحبت از حضور کریمی در یک برنامه 
اینترنتی به میان آمد اما ماجرا به همین جا ختم نشد و عدم حضور کریمی 

در برنامه محمد حسین میثاقی اتفاقات دیگری را برایش رقم زد. 
 توقیف برنامه کریمی

سازمان تنظیم مقررات صوت و تصویر فراگیر در فضای مجازی موسوم 
به ساترا، اجازه پخش برنامه ویژه علی کریمی را درباره انتخابات فدراسیون 
فوتبال در شبکه نمایش خانگی نداد و محتوای آن را مناسب برای پخش 
عمومی ندید. در این برنامه مهدی مهدوی کیا، خداداد عزیزی و علیرضا 
منصوریان در کنار علی کریمی حضور داشتند. »ساترا« پیش از این مانع 
پخش برنامه جدید عادل فردوسی پور در شبکه نمایش خانگی و اینترنتی 
نیز شده بود. علی کریمی، یکی از نامزدهای ریاست فدراسیون فوتبال 
حاضر نشد در مناظره های تلویزیونی شبکه 3 سیما شرکت کند. او برنامه 
اینترنتی را برای ارائه حرف هایش انتخاب کرده بود. این در حالی است که 
»ساترا« پیش از این از برنامه عادل فردوسی پور بر بستر اینترنت و شبکه 

نمایش خانگی جلوگیری کرده و آن را متوقف کرده بود. 
 پاسخ ساترا

معاون ساترا به خبر لغو پخش برنامه ویژه علی کریمی درباره انتخابات 
فدراسیون واکنش نشان داد و اعلام کرد، درخواست برنامه تی وی تاک در 
مسیر بررسی و رسیدگی است. خبرآنلاین نوشت، در روز گذشته اخباری 
دست به دست شد که حاکی از عدم اجازه پخش برنامه علی کریمی درباره 

انتخابات فدراسیون فوتبال در شبکه نمایش خانگی بود و دلیل آن محتوای 
نامناسب برنامه بود که برای پخش عمومی مناسب شناخته نشده است. در 
این میان، البته نرفتن علی کریمی به برنامه مناظره تلویزیونی، این گمان 
را پیش آورد که شاید ساترا دست به مقابله زده باشد و برای همین اجازه 
پخش برنامه اینترنتی او را نداده است. علی سعد، معاون کاربران و تنظیم گر 
اجتماعی ساترا با انتشار مطلبی به این موضوع واکنش نشان داد و نوشت: 
»ضمن تکذیب خبر منتشره مبنی بر عدم صدور مجوز در برخی از رسانه ها، 
اعلام می شود یکشنبه 3 اسفند ماه درخواستی از سوی فیلیمو برای پخش 
برنامه یکی از کاندیداهای فدراسیون فوتبال به دبیرخانه ساترا واصل شد 
که در مسیر معمول برای این برنامه ها قرار دارد. این برنامه به دلیل ساختار 
حرفه ای و نمایشی در دستور کار دبیرخانه قرار گرفته است. فرآیند در 
نظر گرفته شده برای همه محتواهای نمایشی حرفه ای یکسان است که 
درخصوص برنامه »همرفیق« و سریال های »قورباغه«، »خوب، بد، جلف« 
و ... طی شده و رسانه های صوت و تصویر برنامه های خود را طی این فرآیند 
منتشر کرده اند. در صورتی که برنامه در دسته بندی نمایشی حرفه ای قرار 
نمی گرفت، امکان پخش از صفحات شخصی افراد در رسانه های کاربر محور 

را داشت و به فرآیند فوق الذکر نیاز نداشت«.
  شرط کریمی 

رئیس اسبق فدراسیون فوتبال در آخرین مصاحبه خود به صراحت 
اعلام کرده در میان نامزدها، علی کریمی بیش از سه نامزد دیگر صلاحیت 
نشستن بر میز ریاست فدراسیون فوتبال ایران را دارد. محمد دادکان در 
مصاحبه اخیر خود به صراحت اعلام کرده که علی کریمی به دلیل داشتن 
دانش بالای اجتماعی و همچنین به دلیل مقبولیت بالای عمومی ای که 
دارد، بهترین گزینه برای ریاست فدراسیون فوتبال ایران است و این 
مقبولیت در این شرایط می تواند کمک حال فوتبال کشور شود. علی 
کریمی نیز به اظهارات اخیر دادکان واکنش نشان داده و در گفت و گویی 
اظهار داشته است: بدون شک دادکان از بزرگان تاریخ فوتبال ایران بوده و به 
دلیل کسوت و دانش مدیریتی ای که دارد، همواره شأن و شخصیتش برایم 
قابل احترام است. به صراحت اعلام می کنم که اگر دادکان برای انتخابات 
فدراسیون فوتبال ورود و ثبت نام می کرد، هرگز به خودم اجازه نمی دادم که 
برای انتخابات ۱۰ اسفند ثبت نام کنم. بدون تعارف اعلام می کنم اگر محمد 
دادکان در مصاحبه ای که داشتند، یکی از رقبای بنده را که در انتخابات 
حضور دارند، تایید می کردند و یکی از سه نفر را شایسته انتخاب به عنوان 
رئیس فدراسیون می دانستند، حتما اولین نفر خودم از ادامه راه انتخاباتی 
انصراف می دادم و کنار می کشیدم. وی همچنین در اینستاگرام خود 
نوشت، از لطف دکتر دادکان ممنونم. مسلما من اگر در انتخابات فدراسیون 
فوتبال رای بیاورم و به عنوان رئیس فدراسیون فوتبال انتخاب شوم به کمک 
امثال دکتر دادکان نیاز دارم. ما باید مشکلات فوتبال را با کمک ایشان حل 
و ریشه کن کنیم. باید بتوانید با فساد مبارزه کنیم. من از دکتر دادکان 
ممنونم که حمایتم کرد و امیدوارم اتفاقات خوبی برای فوتبال ایران بیفتد.

محمد  فنایی: 
 حقوق داوران 

 یکسال است 
پرداخت نشده!

فوتبال داخلی
تسنیم: کمیته وضعیت فیفا شکایت زلاتکو ایوانکوویچ 
از باشگاه پرسپولیس را مردود دانست. به گزارش سایت 
رسمی باشگاه پرسپولیس، با پیگیری بخش بین الملل 
باشگاه و ارائه مستندات در قالب لایحه ارسالی، شکایت 
زلاتکو ایوانکوویچ هم برای دریافت پاداش آسیایی از سوی 
کمیته تعیین وضعیت فیفا مردود اعلام شد. فدراسیون 
جهانی فوتبال در حکمی که روز دوشنبه گذشته ابلاغ شد 
و دیروز به دست مدیریت باشگاه رسید، اعلام کرد پرونده 
مذکور با تک داور ایتالیایی بررسی شد و پس از بررسی ادعا 
و دفاعیه ارائه شده، رای خود را به سود باشگاه پرسپولیس 
و رد درخواست پاداش فینال آسیایی از سوی مربی پیشین 
سرخپوشان صادر کرده است. باشگاه پرسپولیس با توجه 
به پرداخت پاداش حضور در فینال رقابت های سال ۲۰۱8 
لیگ قهرمانان آسیا و عدم حضور نامبرده در رقابت های 
فصل ۲۰۲۰ آن مسابقات، این ادعا را وارد ندانسته بود و 
طبق حکم فیفا، شکایت زلاتکو ایوانکوویچ هم بی اثر شد 

تا دومین پرونده شکایت علیه پرسپولیس مختومه شود.

بین الملل
  اسطوره تیم فوتبال رم می گوید: هرگز علاقه و تعصبش 
نسبت به این تیم را از دست نخواهد داد و اینکه ترجیح 
 می داد جانش را از دست بدهد تا اینکه مجبور به ترک این 
تیم شود. فرانچسکو توتی ستاره سابق تیم ملی ایتالیا و 
باشگاه رم در گفت و گو با شبکه »بوبو تی وی« ایتالیا درباره 
ماجرای جدایی پرحرف و حدیثش از تیم فوتبال رم صحبت 
و اظهارکرد: تصور می کردم که تا ابد در رم خواهم ماند. 
آنها )مخالفان ادامه حضور توتی در رم( اما مرا بیخ دیوار 
گذاشتند و مجبورم کردند تصمیمی بگیرند که اگر دست 
خودم بود، هرگز آن را نمی گرفتم. من انتخابم را کرده 
بودم و تصمیم داشتم در دنیای فوتبال بمانم. توتی پس از 
آویزان کردن کفش هایش دو فصل )تا ماه ژوئن سال ۲۰۱9( 
در هیات مدیره این باشگاه به کارش ادامه داد، اما به دلیل 
اختلاف پیداکردن با مدیران این باشگاه در زمان مالکیت 
جیمز پالوتا ورزشگاه المپیکو را ترک کرد. او در پاسخ به این 
سوال که اگر مالکان جدید باشگاه با او تماس می گرفتند تا به 
کادرمدیریتی جالوروسی برگردد، چه تصمیمی می گرفت، 
عنوان کرد: من حاضرم با آنها بنشینم 
و درباره این موضوع صحبت کنم. 
الان من دوست دارم راهی که را 
شروع کرده ام کامل کنم. من ترجیح 
می دادم خودم را بکشم تا اینکه رم را 
ترک کنم. کاپیتان سابق جالوروسی 
افزود: از اینکه از پروژه جدید 
شدم  گذاشته  کنار  رمی ها 
ناراحتم اما امید دارم که این 
تیم در بالاترین جایگاه ممکن 
فصل را به پایان برساند. او تأکید 
کرد: من الان فقط به عنوان یک 
هوادار پیگیر اتفاقات رم هستم. 
اگر هم عصبانی می شوم به این 
دلیل است که امیدوارم تیم در 
بالاترین جای ممکن فصل را 
به پایان برساند. امیدوارم بتوانم 
با کارهایم به رم برای پیشرفتش 

کمک کنم.

امیر  حاج رضایی
کارشناس  فوتبال  

 احمد مددی، مدیرعامل باشگاه استقلال: 
 قرارداد »قائدی« را  ترمیم  می کنیم !

آرمان ملی : احمد مددی مدیرعامل باشگاه استقلال گفت: 
تلاش می کنیم تا در یک فرآیند قانونی و با مذاکره نهادهای 

ذیربط بتوانیم قرارداد قائدی را ترمیم کنیم.
 چالش ها  

احمد مددی اظهارداشت: کمتر از ۵ ماه است که به 
باشگاه بزرگ استقلال آمده ام. از شروع ورودم به این 
مجموعه با چالش های بزرگی روبه رو بودیم. پنجره 
نقل وانتقالات به واسطه برخی مربیان و بازیکنان 
سابق بسته شده بود، حرفه ای سازی به تعویق 
افتاده بود و چند روز بیشتر وقت نداشتیم که 

مستندات را به AFC ارسال کنیم تا بتوانیم مجوز 
بگیریم و اطلاعات را در سامانه مربوطه بارگزاری 

کنیم. اگر این کار را نمی کردیم، استقلال 
نمی توانست در لیگ قهرمانان حضور 

پیدا کند. دو بازیکن خارجی ما 
دیاباته و میلیچ به خاطر نگرفتن 
پولشان از ایران رفته بودند. 

مقدمات ورود به بورس را 
داشتیم که با سرعت مسائل 
و فرآیندهای مربوط به آن 
را هم بررسی می کردیم. 
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هیچ پولی نگرفته بود. در چنین شرایطی استقلال را تحویل 
گرفتم. وی ادامه داد: در ابتدا منابع مالی را بررسی کردیم و 
دیدیم کارگزاری که با ما عقد قرارداد کرده، نه تنها یک ریال 
برای ما درآمدزایی نکرده، بلکه برای ما بدهی دارد و حاضر نبود 
حتی یک ریال به ما قرض بدهد. در این شرایط به دنبال 
منابع مالی پایدار و با ثبات رفتیم. در اولین اقدام در یک 
فرآیند قانونی اقدام به مزایده انتخاب کارگزار کردیم 
که یک کارگزار خوب، کار را دست گرفت و منابع مالی 
خوبی را تزریق کرد و به تعهداتش پایبند بود. ما باید 
بدهی های گذشته را تسویه می کردیم تا استقلال به 
شرایط عادی برگردد. سپس پنجره بسته، باز شد و حدود 
یک میلیون و سیصدهزار دلار بابت پنجره بسته و میلیاردها 

تومان بابت حرفه ای سازی هزینه شد. 
پنجره   بسته بودن پنجره نقل وانتقالات بسته بودن  درباره  مددی 

نقل وانتقالات استقلال تصریح کرد: 
متاسفانه همان اتفاقات قبلی دامان ما 
را گرفته است. به واسطه بدهی بازیکن 
بلغاری، نیکولای بودوروف که برای 
ما بازی چندانی هم نکرد و بازیکن 
باکیفیتی هم نبود، باید ۱4۰ هزار یورو 
پرداخت کنیم. این قول را به هواداران 

می دهم تا قبل از ۲8 اسفندماه پنجره را باز کنیم و بازیکنان 
مدنظرمان را جذب کنیم. 

 غیبت قائدی
مدیرعامل استقلال در خصوص غیبت قائدی در تمرینات 
و گلایه او به خاطر دریافتی هایش توضیح داد: مهدی قائدی 
پسر استقلال است و بیشترین پرداختی این دوره را به او 
داشتیم و 6۷ درصد پرداختی صورت گرفته است. قاطعانه 
می گویم بازیکن مقصر نیست. مذاکره دوطرفه است و باید 
تلاش کنیم عقد قرارداد برد- برد باشد. متاسفانه رقم قرارداد 
برخی بازیکنان افزایش نامتعارف داشته است. به قائدی هم 
در آن دوره وعده هایی داده شده اما به آن عمل نشد. البته تا 
سال ۱4۰۲ با ما قرارداد دارد. تلاش می کنیم تا در یک فرآیند 
قانونی و با مذاکره نهادهای ذیربط بتوانیم قرارداد این بازیکن 

را ترمیم کنیم.
 فکری

مددی درباره حمایت هیات مدیره از محمود فکری گفت: 
ما از وی و کادرش حمایت می کنیم. زمانی که منصوب شدند، 
کارشناسان می گفتند استقلالی ترین کادر تاریخ مشغول به 
خدمت شده است. متاسفانه فضای رسانه ای اطراف باشگاه 
به شدت غبارآلود است. او در خصوص بازگشت مهدی قائدی 
تصریح کرد: وی در یکی دو روز آینده به تمرینات برمی گردد. 
بدهی نیکولای بودوروف هم در ۱۰ روز آینده پرداخت می شود 
تا پنجره بازشود. وی افزود: ما با مهدی کیانی صحبت کردیم 
که ظاهرا گفتند ریگی را تحویل بدهید تا کیانی را تحویل 
بدهیم که مخالفت جدی کردم چون ریگی جز بازیکنان خوب 

و آینده دار ماست. 

کاپیتان ذوب آهن گفت: روزهای خیلی سختی را پشت سر 
می گذارم، چون شرایط تیم خوب نیست و فشار زیادی را تحمل 
می کنیم. قاسم حدادی فر درباره وضعیت ذوب آهن اظهارکرد: باتوجه 
به شرایط نیم فصل اول و نتیجه نگرفتن تیم ما، در نهایت باشگاه مجبور 
به تغییر مربی شد و حالا یک مربی داریم که قبلا در تیم ما حضور 
داشت و وی مربی بادانشی است. داریم کار می کنیم و یک هفته 
است تمرینات مان را شروع کردیم اما خیلی عقب هستیم. ان شاءا... 
بتوانیم جبران کنیم. او ادامه داد: امیدوارم چیزهایی که سرمربی تیم 

به ما می گوید را در زمین پیاده کنیم و موفق شویم. او مربی کاربلدی 
است و ما هم تمام تلاش مان را انجام می دهیم. انشاءا... بتوانیم نقاط 
ضعف  مان را پوشش دهیم. با جذب بازیکن و برطرف کردن نقطه 
ضعف های مان بتوانیم دوباره روزهای خوبی را تجربه کنیم. کارمان 
در نیم فصل دوم خیلی سخت است اما باید خیلی جدی و پرتلاش کار 
کنیم تا بتوانیم امتیازات لازم را بگیریم و از اینجای جدول جدا شویم. 
کاپیتان ذوب آهن با بیان اینکه مدیریت بسیار ما را حمایت می کند، 
گفت: از جواد محمدی مدیرعامل قبلی هم باید تشکر کنیم و آقای 

فریدونی هم که اکنون حضور دارند بسیار زحمت می کشند. امیدوارم 
همه چیز خوب پیش برود. او درباره وضعیت خودش نیست، تصریح 
کرد: من تمام تلاشم را می کنم که بتوانم برای تیمم مثمرثمر باشم 
اما روزهای خیلی سختی را دارم پشت سر می گذارم چون شرایط تیم 
خوب نیست و فشار زیادی را داریم تحمل می کنیم. ان شاءا... با بهبود 
شرایط تیم وضعیت ما هم بهتر شود و بتوانیم از فوتبالی که بازی 
می کنیم لذت ببریم. کاپیتان ذوب آهن در خصوص پیش بینی اش 
از عملکرد نیم فصل دوم بیان کرد: در نیم فصل دوم خیلی کار سخت 
است و فوتبال ایران به شکلی شده است که همه تیم ها به جز دو سه 
تیمی که شرایط خوبی دارند، نزدیک به هم هستند. ما هم خیلی 
امیدواریم و داریم پرفشار تمرین می کنیم. ان شاءا... بتوانیم امتیازات 
زیادی که در نیم فصل اول از دست دادیم، در نیم فصل دوم  به دست 

آوردیم و سال را خوب تمام کنیم.

حدادی فر: 

روزهای خیلی سختی را پشت سر می گذارم

»آرمان ملی« از خبر توقیف برنامه اینترنتی کاندیدای ریاست فدراسیون فوتبال روایت می کند:

علی کر يمی مغضوب جديد صداو سيما
 تکذیب »ساترا«: برنامه تی وی تاک در دست بررسی است


